

# STYREMØTE NR. 12/2022, NTNUI Langrenn

## Agenda og referat

**Møtetidspunkt:** 24. november 19:30-21:00

**Sted:** I-bygget, Hu&hei

**Kosesjef:** KJ

**Møteleder:** Thomas Meinicke

**Referent:** Martine Sogn-Larsen

**Innkalt:**

Møter fysisk: Thomas Meinicke, KJ, Guri, Trøkkeborg, Audinator, lauken, møa,

Møter digitalt: mas, ea

**Ikke møtt:**

**Saksliste:**

**Sak 01/2022:** Godkjenne innkalling og saksliste

**Sak 02/2022:** Saft og gossip

**Sak 53/2022:** Evaluering Bruks

**Sak 54/2022:** Evaluering Juleøl

**Sak 55/2022:** Sportslig i eksamensstria

**Sak 56/022:** Sponsorhjørnet

**Sak 57/2022:** Sponsorkontrakt AØE

**Sak 50/2022:** Styresammensetning 22/23

**Sak 52/2022:** Vervbeskrivelser- workshop

**Sak 58/2022:** Julekalender på Insta?

**Sak 59/2022:** Budsjett 2023

**Sak 12/2022:** Generelt

**Sak 13/2022:** Innkomne saker

Saker tatt på Slack. Referat fra disse legges inn i møtets referat

**Sak 50/2022:** Styresammensetning

**Gjøremål siden sist**

Hvem	Hva	Gjort/påbegynt?	Kommentar
Marie Laukli	Fikse erfaringsskriv kjellerfest	Ingen valgt ▾	
Kristian Jakobsen	Oppdatere nettsiden med ny info om kjøresatser El-bil	Ferdig ▾	
Martine Sogn-Lars...	Sette VK	Ferdig ▾	
Thomas Meinicke	Booke rom Genfors	Påbegynt, kon... ▾	har kontakta ntnu hjelp.
Thomas Meinicke	Følge opp baksidekontakt	Ferdig ▾	
Thomas Meinicke	Fikse fet hettegenser	Ferdig ▾	
Kristian Jakobsen	Internrevisjon januar-september	Godkjent ▾	

<b>Sak 01/2022</b>	<b>Godkjenne Innkalling og saksliste</b>	<b>1 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Vedtaks sak</b>	
Saksfremlegger	<b>Thomas Meinicke</b>	
Saksinfo	<p>Innkalling med saksliste er sendt ut på Slack til alle styrets medlemmer. Agenda ble delt med medlemsmasse 21.11 via Slack.</p> <p><b><i>Forslag til vedtak: Innkalling og saksliste til styremøte 12 godkjennes.</i></b></p>	
Referat	Styret godkjenner innkalling og saksliste til styremøte 12	
Konklusjon	Godkjent	
Vedtak	Vedtatt enstemmig	

<b>Sak 02/2022</b>	<b>Soft og gossip</b>	<b>5 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>userr</b>	
Saksfremlegger	Alle	
Saksinfo	jatt og jabb om siste tidens kjør. Noe gossip	
Referat	Sak 02 referatføres ikke;)	

<b>Sak 53/2022</b>	<b>Evaluering Bruks</b>	<b>10 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	<b>Aud Øyen Halås</b>	
Saksinfo	<p>Informasjon og påmelding</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Påmeldinga åpnet en måned før samlinga, og ble full ila en uke. Dette gjorde at vi blæstet lite. De siste døgnene meldte det seg av 15-20 stk. Endte til slutt opp med 51 deltagere, noe som spesielt økonomisk, er svært uheldig. Kan man unngå at dette skjer? Bør man gå ned på antall plasser?</li> <li>- Pris på samlinga ble satt til 650 og 900. Det er samme pris som i fjor, men utenom det har ikke Bruksvallarnasamling vært så billig siden 2016. Synd å gå langt over budsjett. Hva er folk egentlig villig til å betale?</li> </ul>	

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Grei informasjonsflyt de siste dagene. Bør gjøre noen endringer i infoskrivet.</li> <li>- Hytteinndeling er kjempeviktig for at folk skal få en god samling!</li> </ul> <p>Treningene</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Trenerkom ledet oss gjennom gode økter til tross for at covid-Ingeborg ble hjemme.</li> <li>- Lurt at det ble gjort noen justeringer mtp at løypa var så kort. Ingen klagde på løypa, og det var kjempesosialt med så kort runde!</li> <li>- Stilart på testrennet.</li> </ul> <p>Sosialt</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Fjällpizzan er legende.</li> <li>- Skikkelig bra gjennomføring av kakekonkurranse og sangkonkurranse! Gøy med masse uttrekkspremier!</li> </ul> <p>Alt i alt en kjempegod samling. Tror folk koset seg masse!</p>
Referat	<p>mange som meldte seg av tett opp til samlingen. NTNUI tapte mye på dette. Kanskje det skyldes dårligere forhold. Kan vi ha bindende påmelding, eller være tydeligere i påmelding. evt. bestille færre plasser.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- formulere seg strengere</li> <li>- endre kulturen, melde på og ikke dukke opp</li> <li>- NTNUI langrenn har gått ganske langt over budsjett i år, ting har blitt dyrere, burde vi øke prisen for samlinger? <ul style="list-style-type: none"> <li>- Folk investerer mye tid i å dra på samling med NTNUI, så tror folk er villige til å betale litt mer. kan strekke oss til medlemspris på 900kr</li> </ul> </li> </ul> <p>Erfaring:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- internt bytte innad i hyttene. Ryddigere å ta kontakt med arr.kom enn å bytte internt på hyttene. Ellers bra hyttefordeling</li> <li>- treningene gikk bra, litt endringer siden løypen var så kort</li> <li>- stilart: kan diskuteres innad i styret på forhånd, hvertfall på testrennet</li> <li>- det sosiale opplegget på samlingen var bra</li> <li>- ALT I ALT EN VELDIG BRA SAMLING</li> </ul>
Konklusjon	
Ansvarlig framover	Aud Øyen Halås må oppdatere erfaringskriv med sine nye erfaringer

Sak 54/2022	Evaluering Juleøl-test-fest	7 min
Type sak	Informasjons- og diskusjonssak	

Saksfremlegger	<p><b>Marie Laukli</b></p> <p>Kjempemorsom kveld med god stemning! Virket som de fleste hadde det gøy.</p> <p>Leilighet til leilighet krever en del planlegging og organisering av mange personer.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Gøy eller mye stress?</li> <li>- Hvordan var opplevelsen for de som var med rundt?</li> <li>- De som var stasjonert?</li> <li>- Juleøltest-prosessen?</li> </ul>
Saksinfo	
Referat	<ul style="list-style-type: none"> <li>- en veldig bra og morsom kveld</li> <li>- god stemning på Dollarhuset</li> <li>- mange fornøyde</li> <li>- bra konsept med leilighet til leilighet, men litt masete <ul style="list-style-type: none"> <li>- leilighet-til-leilighet og juleøl henger ikke så godt sammen fordi det blir mye rot og mas</li> </ul> </li> <li>- mange nye på alle gruppene</li> <li>- neste år burde leilighetene få noe ekstra for å arrangere og ha bra tema</li> <li>- juleøltest trenger ikke være en konkurranse, dette var bra!</li> <li>- kan vurdere å flytte juleøl tidligere på høsten</li> </ul>
Konklusjon	
Ansvarlig framover	Marie Laukli må lage erf.skriv

<b>Sak 55/2022</b>	<b>Sportslig</b>	<b>5 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	Ingeborg Kristensen Hoftun	
Saksinfo	<p><b>Sportslig i eksamenstida</b> Hvor mye sportslig?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- tenker rundt 3 økter i veka.</li> <li>- Helst intervall på ski.</li> <li>- Kanskje ei økt i helga og 2 i veka eller 3 i veka.</li> <li>- Heller oppfordra folk til å bruka treningsnakk.</li> </ul> <p>Forslag fra Styreleder:</p>	

	<p>Legge ut en plan på søndag 27.nov, som tar for seg treninger helt fram til juleferie. Mitt forslag er tilgjengelig via denne fila: <a href="#">Plan mot jul</a></p> <p><b>Breddeaspektet Thomas Meinicke</b></p> <p><b>Gutte-/jentetreninger</b></p>
Referat	<ul style="list-style-type: none"> <li>- nærmer seg eksamen, færre fellesøkter i uken</li> <li>- enten 3 i uken eller 2 i uken og 1 i helgen <ul style="list-style-type: none"> <li>- intervall løp tirsdag, styrke onsdag, morgenjogg fredag <ul style="list-style-type: none"> <li>- evt skiøkt i helgen (0800 fra gløs på søndager)</li> <li>- ikke mange onsdagsstyrker fordi Sal 4 brukes som eksamenslokale</li> </ul> </li> <li>- kommer an på skiføret</li> <li>- ikke så mange som prioriterer ski i eksamensperioden <ul style="list-style-type: none"> <li>- evt en økt på ski i uken</li> </ul> </li> <li>- være flinke til å insje på treningsnakk</li> </ul> </li> <li>- Ingeborg har begynt planlegging av HK</li> <li>- huske at vi er en breddeklubb, hvertfall nå i starten av sesongen</li> <li>- guttetreningen ble litt suboptimal, bra at Mathias tok ansvar <ul style="list-style-type: none"> <li>- jentene hadde det veldig bra på jentetrening</li> </ul> </li> <li>- <b>fast tid for jente/guttetrening? første tirsdagen i måneden?</b></li> </ul>
Konklusjon	
Ansvarlig framover	

<b>Sak 56/2022</b>	<b>Sponsorhjørnet</b>	<b>5 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Diskusjons- og vedtakssak</b>	
Saksfremlegger	Guri Sollien Hulbak	
Saksinfo	<p><b>Sweco</b></p> <p>Guri og Thomas var 23.11 i møte med Sweco ang ny kontrakt Guri redegjør for hva som ble snakket om:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Foreløpig samme kontrakt som 2022. Den gamle ligger her: <a href="#">Sweco22</a></li> <li>- Små endringer; Skikurs</li> <li>- Venter på endelig svar og formaliteter angående tilleggsponsor (neste sak)</li> </ul>	

	<p>Annet fra møtet:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Begge parter fornøyde med tett og bra samarbeid. Stor fordel at kontaktperson holder til i Trondheim, og de jobber for det videre.</li> <li>- Fakturaendringer</li> <li>- Bra på SoMe!</li> <li>- har fiksa så vi og ogruppa får grønne bøffer&lt;33</li> <li>- Martine skal fikse så vi også får Sweco-startbanner!!:))</li> <li>- Og nytt, stort beachflagg</li> <li>- Ellers fortsette som før</li> </ul> <p><b>Hank</b> Dagens avtale utløper 31.12.22, og vi må ta stilling til om vi skal fornye denne, og deretter kan Guriguri gå inn i forhandlinger med Hank. Nåværende avtale: <a href="#">Hank 2020-2022</a></p>
Referat	<p>Foreløpig samme kontrakt som i fjor.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- veldig fornøyde med skikurset, ønsker seg det til vinteren og</li> <li>- Sweco og NTNUI er fornøyde med samarbeidet</li> <li>- Sweco-Martine slutter til våren men jobber for å få ny kontaktperson som også er i Trondheim</li> <li>- Ny faktureringsordning</li> <li>- Sweco har laget nye buffer til NTNUI <ul style="list-style-type: none"> <li>- Får ny swecobanner</li> </ul> </li> </ul> <p>Hank-avtale:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- har hatt en toårig avtale</li> <li>- fornuftig å fornye</li> </ul>
<b>Vedtak</b>	
Ansvarlig framover	Guri Sollien Hulbak

<b>Sak 57/2022</b>	<b>Sponsorkontrakt <i>Bedriften AS</i></b>	<b>5 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	Thomas Meinicke Guri Sollien Hulbak	
Saksinfo	<p>Anlegg Øst Entreprenør (AØE) ønsker å sponse hovedgruppa og team med 50+50 eksl. mva. Dette må avklares med Sweco, der en avklaring forhåpentligvis kommer på møtet 23.11.</p> <p><b>Problemstillinger rundt avtalen:</b></p>	

	<p>AØE og Sweco opererer delvis i samme virksomhetsområde, men det finnes likevel et klart skille. AØE er et utførende anleggs- og entreprenørfirma innen bygg og anlegg, mens Sweco er prosjekterende og rådgivende innen for bygg, anlegg, energi og samfunnsbygging. AØE driver ingen form for prosjektering, de tar på seg oppdrag fra firmaer som f.eks Sweco. Sweco driver kun prosjekt- og rådgivningsarbeid.</p> <p>Det vil på møtet 23.11 argumenteres hardt for at AØE og Sweco ikke er konkurrerende, og at en avtale bør kunne muliggjøres. Det vil være stort for gruppa der en avtale sikrer mye friske midler i dyre tider.</p> <p>Virksomhetsperioden for en avtale med AØE vil bli fra 1. januar 2023 om en godkjenning fra Sweco foreligger innen dette.</p> <p><b>Oppdatering etter sweco-møte 23.11</b> Sweco-martine mener det bør gå helt fint med en tilleggssponsor, men mulig den nye sweco-avtalen får noen tilleggskrav for å sikre at Sweco har en mer synlig posisjon enn AØE. Dette er viktig for Sweco. Sweco-avtalen er derfor ikke klar for underskrift enda, da noen formaliteter må på plass. AØE-saken diskuteres på avdelingsmøte hos kommunikasjon i Oslo denne uka, sweco-martine pusher på, bør få svar snart. AØE kommer med endelig tilbud i god tid før jul.</p>
Referat	<p>Anlegg Øst ønsker å sponse NTNUI langrenn, dette må Sweco godkjenne først. Ser ut til at dette skal gå helt fint.</p> <p>Bra med fler økonomiske midler. Bestemmelser videre om dette kommer senere</p>
Konklusjon	
Ansvarlig framover	

<b>Sak 50/2022</b>	<b>Styresammensetning</b>	<b>10 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Diskusjons- og vedtakssak</b>	
Saksfremlegger	Thomas Meinicke	
Saksinfo	<p><i>OBS! Denne saken drøftes også på Slack i forkant.</i></p> <p>På SM-11 ble det vedtatt at Styret innstiller å legge til Blæstesjef på Genvors. Utenom dette ble det ikke innstilt på andre endringer. Styret-23 vil ved slik endring og godkjenning på genvors bestå av 9 personer + MR-leder = 10 personer.</p> <p>Styreleder ser det lite hensiktsmessig å ha et styre på 10 personer, da jeg gjennom tre år i styret ser at 8+1 = personer fungerer langt bedre enn 10</p>	



(2020, 2021). Ønsker også at alle stillinger skal ha en jevnere arbeidsmengde gjennom hele året.

Styreleders forslag er følgende:

- **Leder** forblir i sin nåværende form
- **Kasserer** endrer navn til **Økonomiansvarlig**
  - Dette er kun en redaksjonell endring for å belyse vervets virksomhetsområdet bedre. Kasserer = pengebeholdning og regnskapsføre i en organisasjon, og omfatter egt ikke budsjettering og planlegging. Kasserervervet i langrennsgruppa har med alt økonomisk å gjøre, og av den grunn vil Økonomiansvarlig være mer dekkende.

Vervet vil ellers beholde sin form og fasong.

- **Nestleder + spons**
  - Nestleder har mye å gjøre på høsten ifm medlemsregistrering, men utenom dette er vervet veldig fritt. Ved å legge til spons på dette vervet vil arbeidsmengden bli jevnere, og det vil legge til rette for et godt samarbeid mellom Leder og Nestleder, da leder allerede har mye med spons å gjøre
- **Arrkom**
  - Beholdes i dagens form og fasong, da denne er hensiktsmessig.
- **Soskom**
  - Beholdes i dagens form og fasong, da denne er hensiktsmessig.
- **Sportslig leder**
  - Beholdes i dagens form og fasong, da denne er hensiktsmessig.
- **Websjef**
  - Beholdes i dagens form og fasong, da denne er hensiktsmessig.
  - Har hovedansvar for tidtakersystem, men kan delegeres bort.
- **Blæst og material**

	<ul style="list-style-type: none"> <li>○ Ny stilling med virksomhetsområde: "Skal være ansvarlig for hvordan langrennsgruppa fremstår utad". Dette omfatter some, drakter, infobløst ol.</li> </ul> <p><b>= 8 vanlige styremedlemmer</b></p>
Referat	Styret er enige om denne styresammensetningen, og velger å foreslå dette på generalforsamling 31.01.23
Konklusjon	
<b>Vedtak</b>	Styret kan kun innstille på endring, vedtak skjer på genfors 31.1.23
Ansvarlig framover	Thomas Meinicke Martine Sogn-Larssen

<b>Sak 52/2022</b>	<b>Vervbeskrivelser workshop</b>	<b>15 min</b>
<b>Type sak</b>	<b>Diskusjons- og vedtakssak</b>	
Saksfremlegger	<p>Vi trenger nye vervbeskrivelser. Oppgave fra forrige gang: Ut i fra opplevelsen dere har hatt gjennom året, skal dere:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Skriv ned ulike egenskaper dere selv har, og som dere har satt pris på i vervet deres</li> <li>2. Skriv ned ulike egenskaper dere kunne ønske dere hadde i vervet</li> <li>3. Prøv å skrive ned 3 punkter som beskriver arbeidsoppgavene dere har gjort i vervet så godt som mulig</li> </ol>	
Saksinfo		
Referat		
Konklusjon		
<b>Vedtak</b>		
Ansvarlig framover	Thomas Meinicke Martine Sogn-Larssen	

<b>Sak 58/22</b>	<b>Julekalender på insta</b>	<b>5 min</b>
------------------	------------------------------	--------------

<b>Type sak</b>	<b>Diskusjonssak</b>
Saksframlegger	Thomas Meinicke
Saksinfo	Tidligere år har vi hatt ulike typer julekalendere på Insta. Yay or nay til å gjøre dette i år??
Referat	Julekalender ala den fra Fiskebeinern i Bruks på sosiale medier? Kanskje holde det internt på slack? Takeover? Lage en plan som vi legger ut på slack, så kan folk selv bestemme om de vil ha takeover eller ikke. Bruke dette i blesting for opptak til styret? Tenne et lys for en NTNUI-gruppe hver søndag med en utfordring
Konklusjon	
Ansvarlig framover	

Sak 59/2022	Budsjett 2023	20 min
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	Kristian Jakobsei Thomas Meinicke	
Saksinfo	<p>Kristian, Aud og Thomas hadde mandag 21.11 budsjettmøte for neste år. Aud deltok på grunn av hennes ønske om å stille som Leder fra genfors-23, og det faktum at Styret-23 jobber ut fra budsjettet Styret-22 setter opp.</p> <p>Kristian Jakobsen tar en kort gjennomgang.</p> <p><b>Oppsummering:</b> Baserer oss på forbruket vi hadde i 2022. Legger opp til overskudd for å bygge mer EK. Legger inn leie av festlokaler etter at vi vet hvor mye HS-støtte det blir, og str. på sponsorinntektene.</p>	
Referat	<p>Laget nytt budsjett, uten Teamet og Marka Rundt.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- tatt utgangspunkt i regnskap fra i år for å sette opp budsjett for 2023</li> </ul>	
Konklusjon		
Ansvarlig framover		

Sak 12/2022	Generelt	10 min
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	<p><b>Sosialt framover Marie Laukli</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Pir- og Pirbad åløøø????</li> </ul> <p><b>Internrevisjon Kristian Jakobsen</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Hvordan gikk det?</li> </ul> <p><b>Styrejulebord Thomas Meinicke</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• 26. nov</li> <li>• Alle tar med en rett</li> </ul> <p><b>Retningslinjer Slack i eksamensperioden</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Hva er rimelig responstid?</li> <li>• Når der det greit å være avlogga?</li> <li>• Når er det greit å lufte saker og diskusjoner?</li> </ul>	
Saksinfo		
Referat	<ul style="list-style-type: none"> <li>- utsette pir- og Pirbad til etter jul? <ul style="list-style-type: none"> <li>- insje utenom styret</li> <li>- travle tider i eksamensperiode</li> </ul> </li> <li>- internrevisjon er godkjent</li> <li>- styrejulebord på lørdag <ul style="list-style-type: none"> <li>- alle tar med seg en rett hver</li> </ul> </li> <li>- saker før jul tas opp på slack <ul style="list-style-type: none"> <li>- mange svarer fort, men helt lov å logge av</li> </ul> </li> <li>- skal styret stille lag på innendørs ro-NM</li> </ul>	
Konklusjon		
Ansvarlig framover		

Sak 13/2022	Innkomne saker	
<b>Type sak</b>	<b>Informasjons- og diskusjonssak</b>	
Saksfremlegger	<b>Thomas Meinicke</b>	

Saksinfo

**Vipps-satser Vassf**

Et medlem har etterspurt økning av kjøresatsen til Vassf, og begrunner dette med at det ifølge vedkommende koster 230 kr t/r vb hufse-bakke.

^ E6 67 km 1t 32m kr. 129,60

Idrettsbygget Gløshaugen - Vassfjellet 45 min kr. 64,80

Thorbjørn Bratts Veg, O-Snitt kr. 10,40 ▼

Tonstad, T-Snitt kr. 10,40 ▼

Klett - E6, S-Snitt kr. 14,40 ▼

E6 Søberg kr. 29,60 ▼

Vassfjellet - Idrettsbygget Gløshaugen 45 min kr. 64,80

E6 Søberg kr. 29,60 ▼

Klett - E6, S-Snitt kr. 14,40 ▼

Tonstad, T-Snitt kr. 10,40 ▼

Thorbjørn Bratts Veg, O-Snitt kr. 10,40 ▼

Autopass  Rushtid



Bildene viser at det koster 129,6 kr i bompenger t/r. I tillegg kommer drivstoff, beregner dette til ca 50 kroner. = 180 totalt.

Legger man skigruppas sats på 3,5 til grunn, koster det 175 t/r Vassf.

Fylles bilene av 3 passasjerer = 150 kr inn. Det dekker på lang vei størstedelen av utgiftene. Sjåfør skal også selv stå for ca 50 kroner.

Bedre å bli flinkere til å fylle bilene, enn å skulle gjøre det enda dyrere?? Har allerede økt med 10 kroner våren 2022.

Referat	
Konklusjon	
Ansvarlig framover	

### Til orientering (O-saker)

- VK er satt, gruppe laget på Slack
- Marie er fortsatt singel
- Guri og Ea er et par
- Mathias er endelig frisk
- Det er snart jul

**Møtet er hevet, neste møte blir:** en dag mellom 10. og 12. jan?? Tar all diskusjon på slack framover:)

DET ER SNART...

